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Protokół nr 33/17 

z  posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 w dniu 23 stycznia 2017 roku 
 

Na ogólną liczbę 15 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 11, zgodnie 

z załączoną listą obecności 

W posiedzeniu nie uczestniczyli radni: 

1. Anna Godlewska 

2. Irena Gorzoch 

3. Wanda Mężyńska 

4. Zbigniew Prosiński 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  

Posiedzenie Komisji otworzył i obradom przewodniczył Pan  

Tadeusz Zaremba - Przewodniczący Komisji.  Następnie  poprosił o uwagi do 

proponowane porządku posiedzenia. 

Komisja uwag nie zgłosiła i   przyjęła następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie Nr 373.16 z 30.12.2016.).  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w WPF na lata 2017 -2030 /druk nr 530, 530A/ 

b)  w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 /druk nr 527, 527A/ 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 131/XVIII/15 Rady 

Miejskiej Łomży z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych /druk nr 525, 525A/  

5. Wypracowanie i przyjęcie  planu pracy Komisji na 2017 rok oraz propozycji do planu 

pracy Rady na 2017 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2016 rok. 

7. Sprawy różne. 
 

Przebieg posiedzenia: 
 

Ad. 1   
Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji poprosił o uwagi do protokołu nr 

32/16.  

Radni uwag nie zgłosili i protokół przyjęli. 

Ad. 2 
Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu poprosił 

o uwagi do zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Uwag nie zgłoszono Komisja informację przyjęła.  
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Ad. 3 a, b 

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania.  Zabierając glos w 

dyskusji zwrócił się do Prezydenta z prośbą, aby realizując Bulwary, na różnych fazach 

przygotowania tego projektu społeczeństwo było informowane, aby  różne potknięcia, 

które mogą się pojawić, bądź rzeczy, które budzą kontrowersje, dało się wyeliminować 

jeszcze na etapie przed przyjęciem projektu, a nie, w momencie przystąpienia do 

realizacji, jako przykład podał ul. Polowa, gdzie planuje się wycinkę drzew.    

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 11   głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2017. 

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 11   głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2017 - 2030. 
 

Ad. 4  

Tadeusz  Zaremba – Przewodniczący Komisji wprowadzając do tematu zwrócił 

uwagę, że  radni materiały otrzymali, prosi więc o uwagi i zapytania.   

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 11   głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i  wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 131/XVIII/15 Rady Miejskiej Łomży z dnia 25 

listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych. 

Ad. 5 

Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do przedstawionego 

projektu Planu pracy komisji na 2017 rok, który radni otrzymali wcześniej.   

Radny Witold Chludziński zaproponował, aby do planu pracy na I kwartał 

wprowadzić punkt „Analiza finansowania systemu gospodarki odpadami”. Dodał, że 

dobrze by było, aby tematem tym zająć się w lutym. Zauważył, że przetarg został już 

ogłoszony, procedura trwa, dobrze więc by było, aby  tematem tym zająć się jak 

najwcześniej.  

Przewodniczący dodał, że dobrze by było, aby doprecyzować, jakie materiały 

Prezydent ma przekazać  radnym, proponuje więc, aby spotkali się z radnym i ustalili 

zakres materiału, jaki powinien zostać dostarczony radnym. Następnie zwrócił się do 

radnego Jana Olszewskiego, jako Przewodniczącego Komisji Gospodarki Komunalnej 

z propozycja zorganizowania wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Komisji 

Komunalnej  poświęconego temu tematowi.  

Radny Jan Olszewski stwierdził, że inicjatywa Przewodniczącego jest słuszna i aby 

tego nie powtarzać tego samego na dwóch komisjach, odbycie wspólnego posiedzenia 

jest zasadne.  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej uwag do proponowanych propozycji i 

jednogłośnie 11 głosami za, przy braku przeciwnych i  wstrzymujących przyjęli 

następujący plan pracy na 2017 rok: 
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KWARTAŁ I 

1. Analiza struktury rzeczowej i podmiotowej dotacji na realizację zadań własnych 

miasta udzielonych podmiotom spoza sektora finansów publicznych w roku 2016. 

2. Bieżąca analiza poziomu i struktury zadłużenia miasta z uwzględnieniem aktualnej 

sytuacji na rynku finansowym. 

3. Opiniowanie projektów zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

4. Analiza zmian w budżecie miasta dokonanych w formie Zarządzenia Prezydenta 

(raz w miesiącu). 

5. Analiza finansowania systemu gospodarki odpadami. 

KWARTAŁ II 

1. Analiza porównawcza struktury wydatków budżetowych w działach 801 i 854  

w latach 2015 i 2016 - z uwzględnieniem źródeł finansowania tych wydatków  

w poszczególnych rozdziałach ww. działów budżetu. 

2. Bieżąca analiza poziomu i struktury zadłużenia miasta z uwzględnieniem aktualnej 

sytuacji na rynku finansowym. 

3. Opiniowanie projektów zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

4. Analiza zmian w budżecie miasta dokonanych w formie Zarządzenia Prezydenta 

(raz w miesiącu). 

KWARTAŁ III 

1. Analiza porównawcza za lata 2015 i 2016 poziomu zatrudnienia oraz wydatków na 

wynagrodzenia w Urzędzie Miejskim, jednostkach organizacyjnych miasta oraz 

spółkach komunalnych – w podziale na stanowiska kierownicze, merytoryczne oraz 

obsługowe. 

2. Ocena finansowa realizacji wydatków niewygasłych z 2016 roku. 

3. Ocena realizacji budżetu za I półrocze 2017 roku. 

4. Bieżąca analiza poziomu i struktury zadłużenia miasta z uwzględnieniem aktualnej 

sytuacji na rynku finansowym. 

5. Opiniowanie projektów zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

6. Analiza zmian w budżecie miasta dokonanych w formie Zarządzenia Prezydenta 

(raz w miesiącu). 

KWARTAŁ IV 

1. Zaopiniowanie  stawek podatków na 2018 rok. 

2. Bieżąca analiza poziomu i struktury zadłużenia miasta z uwzględnieniem aktualnej 

sytuacji na rynku finansowym. 

3. Analiza projektu  budżetu Miasta na 2018 rok w zakresie struktury dochodów  

i wydatków w poszczególnych działach oraz rozdziałach klasyfikacji budżetowej 

4. Wypracowanie końcowej opinii  w sprawie projektu budżetu na 2017 rok.  

5. Opiniowanie projektów zmian w budżecie przedstawionych przez Prezydenta.  

6. Analiza zmian w budżecie miasta dokonanych w formie Zarządzenia Prezydenta 

(raz w miesiącu). 

Do planu pracy Rady na 2017 rok Komisja jednogłośnie zgłosiła następujące  

tematy: 

KWARTAŁ I 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie na 2017 r. 
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KWARTAŁ II 

1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF oraz zmian w budżecie na 2017 r. 

KWARTAŁ III 

 Ocena realizacji budżetu za I półrocze 2017 roku. 

 Analiza poziomu kredytów i pożyczek zaciągniętych przez Miasto oraz 

prognozowanych  warunków ich spłaty z uwzględnieniem tendencji zmian  

na rynkach finansowych. 

KWARTAŁ IV 

 Przyjęcie stawek podatków na 2018 rok. 

 Podjęcie uchwał w sprawie WPF na lata 2018 - 2030 oraz w sprawie budżetu na 

2018 rok. 
 

Ad. 6 

Przewodniczący wprowadzając do tematu poprosił o uwagi do przedstawionego 

projektu sprawozdania z działalności za 2016 rok. 

Członkowie komisji nie zgłosili uwag do przedłożonego sprawozdania  i przyjęli 

go jednogłośnie 11 głosami za, przy braku przeciwnych i  wstrzymujących. 

 

Ad. 7 

W sprawach różnych Przewodniczący poprosił wyjaśnienie, co z uchwałami 

uchylonymi przez RIO.  

Elżbieta Parzych – Skarbnik Miasta wyjaśniła, że przygotowują nowe projekty 

uchwał i planują wprowadzić je na sesję lutową. Dodała, że przyjmując uwagi RIO ulgi  

zostaną skumulowane i  Radzie przedłożone zostaną 2 projekty uchwał. Dodała, że 

projekty te konsultują z RIO, aby już nie było  do nich zastrzeżeń. Podkreśliła, że  

poprzednie projekty zostały „ściągnięte” z Wrocławia i tam te uchwały funkcjonują, 

natomiast nasze RIO uznało, że są sprzeczne z prawem.  

Na tym posiedzenie Komisji  zakończono. 

Przewodniczący   

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

 

Tadeusz Zaremba 

Protokołowała: 

D. Śleszyńska 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 23 stycznia 2017 r. 

 

w sprawie zmian w WPF na lata 2017 -2030 /druk nr 530, 530A/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2017 - 2030 /druk nr 530, 530A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  23 

stycznia 2017 r. i po wnikliwej dyskusji, oraz  analizie materiałów, w wyniku głosowania 

11 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała 

projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2017 -

2030. 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 

                                                                             Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

 

Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 23 stycznia 2017 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2017 /druk nr 527, 527A/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2017 /druk nr 527, 527A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  

23 stycznia 2017 r. i po wnikliwej dyskusji, oraz  analizie materiałów, w wyniku 

głosowania 11 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2016. 

 

 

                                                                                               Przewodniczący 

                                                                               Komisji Finansów i Skarbu Miasta 

                                                                                                                        
Tadeusz Zaremba 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 23 stycznia 2017 r. 

 

w sprawie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 131/XVIII/15 Rady Miejskiej Łomży 

z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji 

i deklaracji podatkowych /druk nr 525, 525A/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr 131/XVIII/15 Rady Miejskiej Łomży z dnia 25 listopada 2015 

r. w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych /druk nr 

525, 525A/ analizowała na posiedzeniu w dniu  23 stycznia 2017 r. i po wnikliwej 

dyskusji, oraz  analizie materiałów, w wyniku głosowania 11 głosami za, przy braku 

przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr 131/XVIII/15 Rady Miejskiej Łomży z dnia 25 listopada 2015 r. w sprawie 

określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych. 

 

             Przewodniczący 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 

Tadeusz Zaremba 
 


